
Information om Tattbybron 

 

Vi har fört samtal med kommunen om Tattbybron en längre tid. Den information vi fick vid 
vårt senaste möte den 2 december går i korthet ut på att bron ska ersättas med en ny 
eftersom den befintliga mer eller mindre dömts ut (Kommunens dokumentation ligger på 
vår hemsida). Vilken typ av bro det blir eller när det ska ske har vi inte fått något besked om. 
Klart är dock att befintliga bryggor vid Tattbybron inte kommer att kunna vara kvar, och var 
de kommer att ligga har vi inte i nuläget. 

2014 när kommunen hade tagit ett beslut om en ombyggnad av Tattbybron hade vi ett avtal 
färdigt som gick ut på att SBK skulle bekosta en ny brygganläggning med pontonbryggor upp 
till en kostnad av 300 000 kronor. Resterande kostnad skulle kommunen stå för.  

Idag budgeterar vi kostnaden till knappt 1,5 miljoner kronor exklusive moms för 
pontonbryggor med plats för de 66 båtar som ligger vid Tattbybron nu. 

Förhandlingarna fortsätter. 


